

GY-200 試驗篩

使用說明書

Instruction of GY-200 Testing Separator



通過ISO9001: 2000國際質量體系認證

GY-200 試驗篩

GY-200 Testing Separator

1. 按名牌標識選擇合適的電源，電壓誤差不得超過 $\pm 10\%$ ；
Connect the machine to the proper power source as indicated on the manufacturer's tag on the machine body. Voltage must be within $\pm 10\%$ of the specified voltage.
2. 電源開關及接線應保證接觸良好，嚴禁電機缺相運行；
The power switch and all connections must be securely connected.
3. 技術參數 **Technical specifications:**
 - ※ 馬力 Power: 0.3HP
 - ※ 電壓 Voltage: 220V/380V/415V
 - ※ 頻率 Frequency: 50Hz
 - ※ 振頻 Speed: 1440/rpm
4. 操作 **Installation:**
 - ※ 在機座台上依次放入下蓋盆，所需網目的標準篩；
Place all needed standard screens in order in the tray below the worktable.
 - ※ 於最上層標準篩內加入適量需過濾物料，並蓋上密封蓋；
Place an appropriate amount of material to be sifted on the top screen and close the safety cover.
 - ※ 根據標準篩高度調節伸縮桿長度，鎖緊伸縮桿固定螺母，最後用兩個黑色膠頭螺母壓緊壓板即可。
Adjust the length of the extension bar in accordance with the height of the standard screen and tighten the screws on the extension bar, then cover securely with the two black plastic caps.
5. 運行 **Operation:**
 - ※ 接通電源，此時紅色指示燈亮；
Press the Power button and ensure that the red Power light comes on.
 - ※ 在0~30min內調節計時器，以設定所需要的過濾時間；
Set the sifting time by turning the timer dial to between 0 and 30 minutes.
 - ※ 旋轉啟動旋鈕開關，機器開始運行，此綠色指示燈亮。
Turn the Start button to the horizontal position; the green light will come on and the machine will start operation.
6. 保養 **Maintenance:**
 - ※ 若長期不使用請切斷電源；
Turn off the main power when the machine is not in use for an extended period of time.
 - ※ 標準篩使用後務必清洗以利下回使用；
Clean the standard screens after each use so they will be ready for use the next time they are needed.
 - ※ 切勿用水沖洗電機以防漏電；
Do not hose down the machine because of the danger of electric shock.
 - ※ 運行中若發生異常聲音請切斷電源檢查；
Turn the machine off immediately in the event of unusual noises and inspect for blockage or other irregularities.
 - ※ 轉動旋轉旋鈕開關前務必鎖緊黑色膠頭螺母；
Always ensure that the black plastic screw caps are securely tightened before operating the machine.
7. 產品在使用過程中要定期檢查電機及各緊固件有無鬆動，若有則予以調整；
Inspect the machine and all moving parts frequently during operation to ensure that they are operating smoothly and make any adjustments as needed.
8. 本產品正常使用條件下保固期為一年，在保固期內若有異常請及時與本公司聯繫，切勿自行拆卸。
This machine is guaranteed against defects for one year under normal operating conditions. Please contact our offices should any irregularity arise during the one-year warranty period. Do not under any circumstances attempt to make any repairs or replacements yourself.
9. 簡圖 **Main parts of the machine:**

